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OŠ Petra Zrinskoga 

Krajiška 9 

10 000 Zagreb 

KLASA: 003-08/19-02/04 

URBROJ: 251-132-19-1 

Zagreb, 9.12.2020. 

 

 

Zapisnik s druge sjednice Vijeća roditelja OŠ Petra Zrinskoga 

održane 9. prosinca 2019. godine u vremenu od 17.30 do 19.35  

 

Broj članova Vijeća roditelja: 28  

Od toga: nazočnih: 23; nenazočnih: 5 (1. a, 2. c, 5.c, 6. a, 8. d) 

Svoj su nedolazak ispričali roditelji iz ovih razreda: 5. c, 6. a 

 

DNEVNI RED:      

               1. Verifikacija 1. sjednice Vijeća roditelja šk. god. 2019./20. 

               2. Online sigurnost i videoigre / dr.sc. Danijel Labaš 

               3. Izbor zamjenika predsjednika Vijeća roditelja 

               4. Izmjena godišnjeg plana i programa rada za šk. godinu 2019./2020. 

               5. Razno 

                                            

 

 Predsjednik Vijeća roditelja, gospodin Danijel Knežević, na početku je srdačno pozdravio sve 

nazočne članove VR-a te ravnateljicu gđu Jermol te dr. sc. Danijela Labaša. Nakon pozdrava prešlo 

se na usvajanje Dnevnoga reda druge sjednice te je on jednoglasno potvrđen. Međutim, izmijenio se 

redoslijed točaka Dnevnoga reda.  

 

1. točka dnevnoga reda: 

Prof. dr. sc. Danijel Labaš s Hrvatskih studija održao je veoma zanimljivo predavanje pod nazivom 

Izazovi novih medija: online sigurnost i videoigre. Predavanje je ponajprije bilo usmjereno na 

prijetnje koje postoje u virtualnom svijetu, a kao poseban problem istaknuto je nasilje u videoigrama. 

 

2. točka dnevnoga reda:  

Verifikacija 1. sjednice Vijeća roditelja za šk. god. 2019./2020. Zapisnik s 1. sjednice Vijeća roditelja 

za 2019./2020. godinu jednoglasno je prihvaćen i usvojen. 
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3. točka dnevnoga reda: Izbor zamjenika predsjednika Vijeća roditelja 

S obzirom na to da je zamjenik predsjednika VR-a, gospodin Luka Burazin, podnio ostavku na tu 

funkciju, članovi vijeća roditelja jednoglasno su izabrali novu zamjenicu, gospođu Dunju Bonacci 

Skenderović. 

 

4. točka dnevnoga reda: Izmjena godišnjeg plana i programa rada za šk. godinu 2019./2020. 

U vezi s 4. točkom dnevnoga reda, riječ je uzela ravnateljica Jermol. Gđa Jermol obavijestila je 

članove VR-a da se zbog štrajka treba nadoknaditi 13 nastavnih dana (da bismo imali 175 nastavnih 

dana). Prijedlog nadoknade, s kojim su se članovi VR-a složili, jest ovaj: 

I. 23. prosinca 2019. (ponedjeljak) – radni je dan i nastava se održava. 

II. Nakon blagdana i praznika nastava počinje u utorak 07. siječnja 2020. i u tom je tjednu prva radna 

subota (11. siječnja 2020.) te ta subota zamjenjuje srijedu (važno zbog rasporeda sati) 

III. Proljetni praznici traju od 10. do 14. travnja 2020. U srijedu 15. travnja 2020. počinje nastava i u 

tom je tjednu druga radna subota (18. travnja 2020.). Dan koji zamjenjuje ta subota bit će 

naknadno dogovoren, a učenici će biti navrijeme obaviješteni. 

IV. U lipnju je treća radna subota i to 13. lipnja 2020. godine. Dan koji zamjenjuje ta subota bit će 

naknadno dogovoren, a učenici će biti navrijeme obaviješteni. 

V. Školska godina traje do petka 19. lipnja 2020. godine. 

Plan nadoknade nastave bit će objavljen na mrežnoj stranici škole. 

U vrijeme nadoknade nastave školska kuhinja radi. Dnevni boravak za tri radne subote može se 

organizirati prema prethodnom dogovoru roditelja i nastavnika, a u ostale dane nadoknade on se 

razumijeva. 

Za dane koji su bili predviđeni kao redoviti zimski praznici (od 7. do 11. siječnja 2020. godine) te su 

mnogi roditelji uplatili zimovanja ili imaju dogovorena neka druga putovanja, ravnateljica je 

napomenula da roditelji trebaju razredniku unaprijed uputiti molbu za opravdanjem izostanka s 

nastave. 

Nadalje, ravnateljica je naglasila da u danima nadoknade nema učenja novoga gradiva, tj. obrade 

novoga sadržaja te nema pismenoga i usmenoga ispitivanja. To je razdoblje predviđeno za 

ponavljanje, utvrđivanje i uvježbavanje gradiva.  

 

5. točka dnevnoga reda: Razno 

Pod točkom razno bilo je nekoliko upita. Jedan je član VR-a zamolio ravnateljicu da apelira na učitelje 

i nastavnike da ažuriraju datume ispitivanja u e-dnevniku jer nas to kao roditelje buni. Ravnateljica 

je rekla da će to učiniti. 
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Predsjednik VR-a gdin Knežević imao je unaprijed pripremljena tri/četiri pitanja koja je dobio od 

predstavnika razreda: 

 

I. Danica Kozica – predstavnik roditelja 6. a razreda 

Prijedlozi/pitanja 2c za 2. sjednicu Vijeća roditelja 

Naknada nastave u šk. god. 2019./2020. 

Da li se kao tema može nominirati način nadoknade nastave te da li će škola samostalno donijeti 

odluku ili na neki način tražiti mišljenje roditelja? 

Odgovor: na to je pitanje odgovoreno u 4. točki dnevnoga reda. 

 

II. Matija Arapović – predstavnik roditelja 7. d razreda 

Izleti učenika 

Ima puno tema ali jedna aktualna me je potaknula da vidimo da li postoji mogućnost da škola na 

godišnjem nivou zajedno sa vijećem roditelja odluči o izboru turističkih agencija koje će organizirati 

izlete za našu djecu. Ovo je definitivno tema za raspravu ali vjerujem da će  nam skratiti vrijeme 

provedeno u nepotrebnim diskusijama, optimizirati cijenu i povećati kvalitetu usluge. 

Odgovor: Ravnateljica je odgovorila da se tom zahtjevu ne može udovoljiti jer se za svaki odlazak 

na terensku nastavu mora kontaktirati nekoliko turističkih agencija, a za višednevnu terensku nastavu 

obavezno se mora raspisati javni poziv. 

 

III. Ana Žarković – predstavnik roditelja 3.d razreda 

Promet i infrastruktura 

Pitanje/prijedlog/molba roditelja:  

a) može li se osigurati vise parkirnih mjesta za roditelje u razdobljima kada roditelji ostavljaju/kupe 

djecu iz škole radi neodgovornih vozača koji ugrožavaju sigurnost parkirajući na pješačkim 

prijelazima. 

Odgovor: Ravnateljica je odgovorila da parkirna mjesta nisu u vlasništvu škole te da ona tu ništa ne 

može učiniti. 

 

b) na koji način bi se mogao riješiti problem nesigurnog raskrižja Ilica - Krajiška - Bosanska koje 

predstavlja sve veću opasnost zbog neopreznih vozača, a pogotovo taxista koji se kreću Ilicom u 

smjeru istoka tramvajskom prugom - prijedlog rješenja: u dogovoru s dječjim vrtićem uputiti molbu 

Gradu za osiguranje sigurnog prolaska (postavljanje semafora, bolja vertikalna i horizontalna 
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signalizacija, znakovi ili prometni redar koji bi tamo regulirao promet u vrijeme najvećih gužvi tj. 

dolaska i odlaska djece u školu i vrtić). 

Odgovor: Ravnateljica je odgovorila da je već nekoliko puta slala upit u MUP (pročitala je odgovor 

od 19. 12. 2018.) te su oni odgovorili da postoji semafor pedesetak metara niže te da bi djeca trebala 

Ilicu prelaziti na semaforu. Gdin Knežević, predsjednik VR-a, upitao je roditelje možemo li mi, tj. 

netko od nas roditelja uputiti e-poštu ili osobno otići u MUP te pokušati nešto učiniti. Na to se javila 

predstavnica 3.A razreda te rekla da će razgovarati s gospodinom Željkom Renićem, pomoćnikom 

pročelnika Gradskog ureda za promet u svezi zamolbe za nazočnost prometnog redara u jutarnjem 

terminu na križanju Ilice, Bosanske i Krajiške ulice, a radi sigurnosti djece koja idu u školu.. 

Zaključeno je da najveću gužvu ipak stvaraju roditelji koji dovoze djecu u školu i u vrtić te se apelira 

na roditelje da pripaze u prometu oko škole i vrtića. 

 

Sjednica je završila u 19.35. 

 

Zapisnik sastavila:  

Ermina Ramadanović 

 

Predsjednik Vijeća roditelja: 

Danijel Knežević 


